



6天4夜

和歌山/京都/神户/大阪



观赏金枪鱼解体表演

Tour Code: JQL



★ 风味餐: • 酒店自助餐 • 日式料理定食
• 铁板烧任食 • 和样式自助餐

精简行程:

观光景点:

第一天 启程大阪

(机上用餐/晚餐)

酒店: Sun Plus酒店或同级

第二天 和歌山/京都/大阪

(早/午/晚餐)

- 贵志线小玉火车
- 黑潮市场 (金枪鱼秀)
- 三段壁
- 千叠敷
- 圆月岛

酒店: Seamore 温泉酒店或同级

第三天 大阪/京都/大阪

(早/午/晚餐)

- 稻荷神社
- 清水寺
- 西阵织 (和服表演)
- 岚山风景区

酒店: Sun Plus酒店或同级

第四天 大阪 (早餐)

- 自由活动

酒店: Sun Plus酒店或同级

第五天 神户/大阪-回程

(早/午/晚餐)

- 有马温泉 (金汤足浴)
- 神户中华街
- 三宫商店街
- Rinku Town Outlet

第六天 抵达 (机上用餐)

行程次序, 以当地旅社安排为准。



和歌山

- 贵志线小玉火车 - 贵志站是和歌山电铁贵志川线的终点站, 也是其主要车站, 一度成为无人车站, 整个车站起死回生。为了提升地方路线的利用与周遭地区的观光, 和歌山电铁在2007年时, 任命了车站内附设卖店「小山商店」所饲养的一只三毛猫“小玉”为贵。
- 黑潮市场 - 可品嚐日本新鮮魚類的黑潮市場, 是深受外國遊客喜愛的有人氣的景點。
- 三段壁 - 位于白滨北方约两公里的悬崖段壁, 纵深约为六十公尺; 三段壁是由3种不同的岩质, 火成岩、运矿岩与崩渍岩组成, 所以才得此名。
- 千叠敷 - 位于和歌山县南方的白滨海岸, 这一带的地质多为新第三纪层的砂岩, 质地松散, 加上太平洋的强劲海浪, 所造就的独特海蚀景观。站在千叠敷上可以观赏太平洋上的滚滚波涛。
- 圆月岛 - 位于临海湾, 岛中央有个圆型的海蚀洞, 所以称为圆月岛。以圆月岛为背景的夕阳美景闻名全日本, 被挑选为「和歌山县夕日百选」, 每年都吸引大批国内外观光客, 成为白滨町观赏夕阳的代表景点。

京都

- 稻荷神社 - 稻荷是神道教诸神中的农业之神, 而狐狸被视为是祂的使者。因此, 在稻荷神社中可以看到许多尊狐狸的雕像。伏见稻荷神社具有悠久的渊源, 早于794年首都迁往京都。
- 清水寺 - 清水寺是日本最有名的寺院之一。始建于780年, 属于日本最古老的佛教宗派法相宗。1994年, 清水寺被列入世界文化遗产的之中。从观景台(清水寺的舞台) 可以看到京都的美景, 春天可以放眼粉红色的樱花, 秋季可以看到京都的枫树美景。寺内供奉着千手观音及其他观音像。
- 西阵织 - 西阵织以前是专为王公贵族和富商巨贾做和服的。西阵的织工在天子脚下谋生, 因此西阵织就以华丽高贵而闻, 是驰名世界的日本代表性工艺品。
- 岚山风景区 - 岚山是京都西北的著名景区, 平安时代是王朝贵族宅邸的聚集地, 岚山景区集中了许多古刹和神社, 天龙寺更是世界遗产级别的古迹, 由野宫神社向大河内山庄之间的竹林小径则是李安导演的电影。

神户

- 有马温泉 - 有马温泉是日本最古老的温泉, 据说从人类尚未掌握挖土技术的时代就开始涌出了。尽管位于大城市的近郊, 但由于温泉地处深山, 所以旅馆外公共温泉也很充足。从大阪、神户可以当日往返体验泡汤。
- 三宫商店街 - 这是一条连接鲜花路和鲤川筋的横贯东西的大型商业街。高而宽的拱廊是这条街的特色, 整条街上洋溢着开放感。时尚, 书籍, 家电, 杂货, 家具, 美食等富有个性化的商店鳞次栉比, 各类商品应有尽有, 是个名副其实的购物天堂。

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行 保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:



6D4N

WAKAYAMA/KYOTO/ KOBE/OSAKA

**** TUNA CUTTING SHOW ****



Tour Code: JQL



★ **Special Cuisine :** • Hotel Buffet • Japanese Set Meal
• Japanese & Western Style Buffet
• Teppanyaki Buffet

Schedule:

Tourist Attractions:

D1 DEPARTURE KANSAI
(MOB/D)

Hotel: Sun Plus Hotel or similar class

**D2 WAKAYAMA/KYOTO/
OSAKA** (B/L/D)

- Kishi Train Ride
- Kuroshio-Ichiba Fish Market (Tuna Cutting Show)
- Sandanbeki Cliffs
- Senjojiki
- Engetsu Island

Hotel: Seamore Hotspring Hotel or similar class

**D3 OSAKA/KYOTO/
OSAKA** (B/L/D)

- Fushimi Inari Shrine
- Kiyomizu Temple (World Heritage)
- Nishijin Kimono Hall (Kimono Show)
- Arashiyama Scenic Area

Hotel: Sun Plus Hotel or similar class

D4 OSAKA (B)

- Free Day

Hotel: Sun Plus Hotel or similar class

**D5 KOBE/OSAKA -
DEPARTURE** (B/L/D)

- Arima Onsen Street
- Kobe China Town
- Sannomiya Center Gai
- Rinku Town Outlet

D6 ARRIVAL (MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Kuroshio-Ichiba Fish Market (Wakayama)



Fushimi Inari Shrine (Kyoto)



Arima Onsen Street (Kobe)

WAKAYAMA

- **Kishi Train Ride**-Wakayama Electric Railway Kishigawa Line is used by tourists visiting temples. At Kishi station, the last stop of the line, a cat stationmaster Tama welcomes you.
- **Kuroshio-Ichiba Fish Market** – A well-known fish market where you can eat and buy fresh Japanese fish. It is also a very popular spot among foreign tourists.
- **Sandanbeki Cliffs** - cliff of Sandanbeki in Japan is the most popular suicide spots in the whole world. It is a known fact that thousands of people commit suicide in the world, but suicide rate is very higher in Japan.
- **Senjojiki** - At grand Kiso Mountains (also known as the Japanese Central Alps), standing from north to south in the centre of mainland Japan, Senjojiki Cirque spreads on a slope at a height of over 2,000 m above sea level, just under the alpine belt.
- **Engetsu Island** - Egetsu Island is a popular sightseeing spot, known for its nice sunset view. There is a perfect circle in the centre of the island, and its shape is quite attractive. So, a lot of people visit here to enjoy the gorgeous sunset that forms behind Engetsu Island.

KYOTO

- **Fushimi Inari Shrine** - Fushimi-Inari is an entire world of shrines and shrine gates spread across an entire mountain in Southeast Kyoto.
- **Kiyomizu Temple** – Situated halfway up Ottawa mountain, the temple complex covers an area of about 130,000 square meters. Almost all of the buildings in the temple grounds were built around 400 years ago, and are surrounded by lush greenery (including cherry blossom in spring, and red maple leaves in fall), creating spectacular views and stunning scenery that continually attract visitors from all over the world.
- **Arashiyama Scenic Area**- Arashiyama is in the far west of Kyoto, tucked along the base of the Arashiyama Mountains (meaning “Storm Mountains”).

KOBE

- **Arima Onsen Street** - Arima Onsen is a famous hot spring town within the city limits of Kobe, The town lies in a natural mountain setting, yet is close enough for Kobe and Osaka residents as an easy and popular day trip or weekend getaway.
- **Sannomiya Center Gai** -This large shopping arcade is located in the Sannomiya shopping district area, This airy, spacious arcade overflows with the free spirit characteristic of Kobe, and offers fashion, books, home electronics, sundry goods, interior decor, and gourmet food shops to suit anyone's taste. Here you can enjoy every possible genre of shopping goods.

Departure Date:

Flight :

	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: